

COMMUNIQUE N° 19/00490 /MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 17 OCT 2019
PRESS RELEASE OF

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente des résultats du concours d'entrée au cycle de Master en COOPERATION INTERNATIONALE, ACTION HUMANITAIRE ET DEVELOPPEMENT DURABLE, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2019-2020.

To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of INTERNATIONAL COOPERATION, HUMANITARIAN ACTION AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en COOPERATION INTERNATIONALE, ACTION HUMANITAIRE ET DEVELOPPEMENT DURABLE, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2019-2020, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 19/00474/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 28 Mai 2019) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de :

Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 19/00474/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE of 28th May 2019) of the competitive entrance examination into the Master of INTERNATIONAL COOPERATION, HUMANITARIAN ACTION AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:

ACTION HUMANITAIRE

1. MOHAMADOU ABBO IBRAHIMA
2. IDRISSE DJAÏLIA
3. NDONGMO DANIEL ANGE
4. MOHAMAT MAMOUDOU
5. NOUKUI KEMOE CYRELLE ROXANE

COOPERATION DECENTRALISEE

1. ONAMBELE DJAMA MARCELLIN
2. AWONO NGONO SYNPHORIEN HERMANN BRILLANT
3. KOROTANGOU BOLDA CATHERINE
4. GATCHO DEUTOU OLAIN
5. AYINA EBASSA STEVE ROSTAND
6. MANGA NOMO LOUIS FRANCKY
7. MAYACK JEAN-PAUL DARLTON JR

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

**LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION**



Jacques FAME NDONGO

COMMUNIQUE N° 19/00488 /MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 17 OCT 2019
PRESS RELEASE OF

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente des résultats du concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, option INTEGRATION REGIONALE ET MANAGEMENT DES INSTITUTIONS COMMUNAUTAIRES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2019-2020.

To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, REGIONAL INTEGRATION AND MANAGEMENT OF COMMUNITY INSTITUTIONS section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, filière INTEGRATION REGIONALE ET MANAGEMENT DES INSTITUTIONS COMMUNAUTAIRES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2019-2020, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 19/00478/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 28 Mai 2019) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de:

Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 19/00478/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE of 28th May 2019) of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, REGIONAL INTEGRATION AND MANAGEMENT OF COMMUNITY INSTITUTIONS section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:

1. ATONIE ASSOUA ARIANE
2. MBA NGABA MARIE BERENICE
3. BAHOUMBKIN MOLE RODRIGUE JUNIOR
4. BEKONO ESSAMA MARIE SOLANGE
5. NYAZOKE BIENVENU
6. GUEFABE YAKI OLIVE
7. GHENGHAN AISHATU KINYUY
8. BELINGA MEKA PIERRE YVAN

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



Jacques FAME NDONGO

COMMUNIQUE N°
PRESS RELEASE

19/00489

/MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC/SE du
OF

17 OCT 2019

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente des résultats du concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, option MARKETING INTERNATIONAL, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2019-2020.
To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL MARKETING section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, filière MARKETING INTERNATIONAL, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2019-2020, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 19/00479/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 28 Mai 2019) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de:

Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 19/00479/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE of 28th May 2019) of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL MARKETING section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:

1. TAYOU SIMO JOCELYN
2. EKWALLA EBELLE SARAH NAOMI MARGUERITE
3. FONYEM GHISLAINE
4. MENDA ARMAND FABRICE
5. MAFO FOSSO GRACE NOEL
6. DOMMOE NZALI PERINE
7. NTSE NEH TEH-NGANG
8. CHE FRITZ GERALD NJI

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



Jacques FAME NDONGO

COMMUNIQUE N° 19/00487 /MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC/SE du 27 OCT 2019
PRESS RELEASE OF

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente des résultats du concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, option CONTENTIEUX INTERNATIONAL, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2019-2020.
To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL DISPUTES section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, filière CONTENTIEUX INTERNATIONAL, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2019-2020, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 19/00477/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 28 Mai 2019) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de:

Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 19/00477/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE of 28th May 2019) of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL DISPUTES section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:

1. NGONGANG WANKO CHARLAINE PAULE
2. BAYOKOLAK BAKOUME ARMEL DIDIER
3. MBOMIA NKEZE FELY-JACK
4. EGBE BENSON AGBOR
5. MBOWA NGENG DERRICK
6. ADAMA MPELE SANDRINE
7. KOA NTI ARTHUR CYPRIEN
8. HAOUA NOURA BALLO
9. AWOUYA DJOMIKA PAULINE BIBIE

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



COMMUNIQUE N° 19/00486 /MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 17 OCT 2019
PRESS RELEASE OF

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente des résultats du concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, option COMMUNICATION ET ACTION PUBLIQUE INTERNATIONALES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2019-2020.

To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL COMMUNICATION AND PUBLIC ACTION section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, filière COMMUNICATION ET ACTION PUBLIQUE INTERNATIONALES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2019-2020, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 19/00475/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 28 Mai 2019) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de :

Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 19/00475/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE of 28th May 2019) of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL COMMUNICATION AND PUBLIC ACTION section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:

1. ESSOMO PIERRE LINISSA
2. OLINGA METOMO TIMOTHEE BORIS
3. NKWETI SIDOAN TEWAH
4. NEFERTARI KENNE MBIANKE
5. AHMED OUSMAN NIB NGOM
6. ADIA LINA MARTINA
7. MBAKU NADAGE AZEM
8. MAGTEGUE INNOUA MIMI CELESTINE

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



COMMUNIQUE N° 19/00485 /MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC/SE du 17 OCT 2019
PRESS RELEASE OF

Portant admission définitive des candidats de la liste d'attente des résultats du concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, option BANQUE-MONNAIE-FINANCE INTERNATIONALES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2019-2020.

To definitely admit candidates of the waiting list of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL BANKING AND FINANCE section at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, filière BANQUE-MONNAIE-FINANCE INTERNATIONALES, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, pour le compte de l'année académique 2019-2020, les candidats de la liste d'attente (communiqué n° 19/00476/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE du 28 Mai 2019) dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de :

Subject to the presentation of the originals of the required diplomas the following candidates of the waiting list (press release n° 19/00476/MINESUP/SG/DAUG/SDEAC/SE of 28th May 2019) of the competitive entrance examination into the Master of International Relations, INTERNATIONAL BANKING AND FINANCE section, at the International Relations Institute of Cameroon (IRIC), University of Yaounde II for the 2019-2020 academic year, ranked per merit, are declared admitted. They are:

1. DZAZA NGUIMKENG SIBELLE LAURA
2. TSANANG JULES MARTIN
3. ELANGA VINCENT DE PAUL
4. MPOM ALPHONSE ARMAND
5. NYEMB LOUISE GHISLAINE
6. MAGNY MADIESTE KAMDEM REINE
7. MBELLA NDOME KINGUE AGNES AUDREYLINE
8. GAHBONN DANN MARLYN LEILA
9. DAIROU ALHADJI ABBA

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION

